

Title (en)  
Multi-chamber container.

Title (de)  
Mehrkammerbehälter.

Title (fr)  
Récipient à plusieurs compartiments.

Publication  
**EP 0330723 A2 19890906 (DE)**

Application  
**EP 88106451 A 19880422**

Priority  

- DE 8802838 U 19880303
- DE 8803766 U 19880319
- DE 8804653 U 19880408

Abstract (en)

The multi-chamber container (1) accommodates at least one chamber dividing wall (4) which is movable through both chambers and has at least one opening (8). Said opening produces a connection of the two adjacent chambers (2, 3) and interacts with a shutoff member which can be opened and closed via a ram (10) which can be operated from the outside, the chamber dividing wall (4), which is sealed off on the inside of the container, being movable through the container (1). According to the invention, the opening (8) in the chamber dividing wall (4) is provided to receive a thread of a valve spindle (23) which can be screwed in by the ram and ends at a stop (24), interacting with one side (26) of the chamber dividing wall (4), and at a valve plate (32) which is formed by a ring (32) of the rod and has a sealing effect on the opposite side (35) of the chamber dividing wall (4). The valve plate (24) and the stop (32) can be placed on their seats (27, 23) by reciprocal rotation of the rod (10) and the valve plate (32) closes the connection between the two chambers (2, 3) which is opened when the valve plates (24, 32) are raised and is formed by longitudinal grooves (28, 31) of the valve spindle (23) which extend up to the stop (24), seated at the free end of the spindle (23), and end at a distance from the valve plate (32), formed by the ring (32). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Mehrkammerbehälter (1), in dem wenigstens eine durch beide Kammern bewegliche Kammerscheidewand (4) mit wenigstens einer Öffnung (8) untergebracht ist, welche eine Verbindung beider benachbarter Kammern (2, 3) herstellt und mit einem Absperrorgan zusammenwirkt, welches sich über einen von außen bedienbaren Stößel (10) öffnen und schließen lässt, wobei die an der Behälterinnenseite abgedichtete Kamerscheidewand (4) durch den Behälter (1) beweglich ist, wird erfindungsgemäß die Öffnung (8) der Kamerscheidewand (4) zur Aufnahme eines Gewindes einer mit dem Stößel eindrehbaren Ventilspindel (23) versehen, welche an einem mit einer Seite (26) der Kamerscheidewand (4) zusammenwirkenden Anschlag (24) und an einem von einem Ring (32) der Stange gebildeten, sowie auf der gegenüberliegenden Seite (35) der Kamerscheidewand (4) abdichtenden Ventilteller (32) endet, wobei der Ventilteller (24) und der Anschlag (32) durch wechselseitiges Drehen der Stange (10) auf ihre Sitze (27, 23) auflegbar sind und der Ventilteller (32) die Verbindung zwischen den beiden Kammern (2, 3) schließt, die bei abgehobenem Ventiltellern (24, 32) geöffnet ist und von Längsnuten (28, 31) der Ventilspindel (23) gebildet wird, welche bis zu dem am freien Ende der Spindel (23) sitzenden Anschlag (24) reichen und im Abstand von dem von dem Ring (32) gebildeten Ventilteller (32) enden.

IPC 1-7

**B65D 25/08; B65D 81/32**

IPC 8 full level

**B01F 11/00** (2006.01); **B01F 13/00** (2006.01); **B01F 15/02** (2006.01); **B65D 25/08** (2006.01); **B65D 81/32** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B01F 31/441** (2022.01 - EP); **B01F 33/5011** (2022.01 - EP); **B01F 33/50112** (2022.01 - EP); **B01F 35/71** (2022.01 - EP);  
**B01F 35/713** (2022.01 - EP); **B01F 35/7138** (2022.01 - EP); **B01F 35/7161** (2022.01 - EP); **B01F 35/71805** (2022.01 - EP US);  
**B01F 35/75425** (2022.01 - EP US); **B65D 81/325** (2013.01 - EP); **B65D 81/3255** (2013.01 - EP)

Cited by

CN115176794A; CN113019244A; CN116397682A; US6974247B2; US7168847B2; EP0503824A3; CN113828068A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0330723 A2 19890906; EP 0330723 A3 19900117; EP 0330723 B1 19920415; DE 3870215 D1 19920521**

DOCDB simple family (application)

**EP 88106451 A 19880422; DE 3870215 T 19880422**